
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 146
van ROBRECHT BOTHUYNE
datum: 14 november 2019

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

Kmo-groeisubsidie  -  Stand van zaken

De kmo-groeisubsidie is een subsidie-instrument waarmee de Vlaamse overheid kmo’s in 
Vlaanderen ondersteunt bij hun eigen groeitraject. Het doel van de kmo-groeisubsidie is 
het stimuleren van groei en het bevorderen van de competitiviteit van kmo’s in 
Vlaanderen. Tijdens de belangrijke kantelmomenten in de levensfases van een 
onderneming, zoals een transformatie-, innovatie- of internationaliseringstraject, werkt 
een onderneming een nieuwe groeistrategie uit om haar doelstellingen te bereiken.

Kleine en middelgrote ondernemingen kunnen jaarlijks maximaal 50.000 euro subsidie 
ontvangen via de kmo-groeisubsidie. De subsidie bedraagt maximaal 25.000 euro voor 
een advies van een of meerdere externe dienstverlener(s) en maximaal 25.000 euro voor 
de aanwerving van een strategisch profiel. Het steunpercentage wordt vastgelegd op 
50% van de advies- en/of loonkosten.

Om in aanmerking te komen voor subsidie bedraagt het projectbedrag minstens 20.000 
euro (exclusief btw).

1. Hoeveel aanvragen voor subsidie werden in 2016-2017-2018 ingediend (wetende dat 
ze inging per mei 2016)? Graag het totale aantal per jaar en opsplitsing volgens: 
a) Provincie waar het bedrijf gelegen is
b) Aard van de subsidie (advies of strategisch profiel)
c) Gevraagde bedrag.

2. Hoeveel aanvragen voor subsidie werden in 2016-2017-2018 goedgekeurd? Graag 
het totale aantal per jaar en opsplitsing volgens: 
a) Provincie waar het bedrijf gelegen is
b) Aard van de subsidie (advies of strategisch profiel)
c) Goedgekeurde bedrag.

3. Hoeveel aanvragen voor subsidies werden in 2016-2017-2018 geweigerd/niet 
goedgekeurd? Graag het totale aantal per jaar en opsplitsing volgens: 
a) Provincie waar het bedrijf gelegen is
b) Aard van de subsidie (advies of strategisch profiel)
c) Geweigerde bedrag

4. Wat is de top 3 van redenen van niet goedkeuring van een aanvraag voor 
subsidie/advies en dat doorheen de jaren 2016-2017-2018?



5. Wat is de trend die de minister kan onderkennen sinds de implementatie van deze 
subsidie?

6. De subsidie is gericht op groei en competitiviteit. 

Hoe worden die geëvalueerd binnen het dossier?

7. Werd telkens het volledige budget opgebruikt in 2016-2017-2018? Graag een 
overzicht per jaar.

8. Wat is het budget voor de subsidie in 2019 en in 2020? Zal dat volstaan voor 2019 
en 2020? Graag een opdeling per jaar. 

9. Vanaf 2019 is een evaluatie relevant. 

Wat zijn de opgedoken knelpunten? Op welke manier zal daaraan gevolg gegeven 
worden?



HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

ANTWOORD 
op vraag nr. 146 van 14 november 2019
van ROBRECHT BOTHUYNE

Voor het antwoord op deze vraag verwijs ik graag naar het antwoord op schriftelijke 
vraag 20 “Kmo-groeisubsidie  -  Stand van zaken” die u ook op 11 oktober 2019 gesteld 
hebt.


